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Chcemy nadrobić stracony czas i pieniądze - mówi radiu 90 Czesław Matuszyński szef kolejki linowej na Czantorię.
Sezon zimowy z powodu braku śniegu był tragiczny ale mamy wiosnę, wyciąg przeszedł pomyślnie przegląd i już
myślimy nad kolejnymi atrakcjami na górze - deklaruje Matuszyński. Od ubiegłego roku na Czantorię możemy
wyjechać najnowocześniejsza w Beskidach kolejką kanapową a u góry odwiedzić na przykład stacje meteo. 

POSŁUCHAJ

Wszystko o pogodzie, jej przepowiadaniu dowiemy się na Czantorii. Ale to już jest - a w tym roku pojawi się na górze
m.in. ogród z południowymi owocami - zapowiada Matuszyński

POSŁUCHAJ

Jan Bacza
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